
Referat til bestyrelsesmøde 
Mandag d. 18. november 2019 kl. 19.30-21.30 i centret – 
efterfølgende før-jule-hygge m/tapas og rødvin 

 
 
  Afbud:  Peter, Dee og Laurids 

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

 

1a Referat sidste møde: 
Referart fra sidste møde underskrevet. 

Dorthe 

   

1b Økonomi 
144.259,09 

Søren 

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig landevej: 
 Intet nyt. 

Sjoerd 

2b Trafikforhold på Klostervej:  
Nuka har snakket med RKSK, og de har været ude og se på forholdene 
ved Klostervej 11a, og efterfølgende lovet at der kommer hvide striber på 
vejen. 
Fodgængerfeltet ved Røjklitvej arbejders der videre på. 

Nuka 

2c Projekt SPANGEN: 
Info omkring Vonå Trail v/Marie 
De sidste midler er kommet på kontoen, og det sidste er ved at gøres op.  

Dorthe 
 

2d ”Velkommen her”: 
Intet nyt. 

Dorthe 

2e Stisystemet: 
Intet nyt. 

Sjoerd 

2f Økonomisk støtte til ”Kunsten i Kloster” 
”Kunsten i Kloster” kommer tilbage med deres ønsker i 2020. 

Sjoerd 

2g Bykort/oversigtskort til Kloster (Søren, Torben, Dee og Nuka) 
Der arbejdes på sponsorater, kommer med på næste HIMS igen.  

Søren 
 

2h Fælles arrangementer: 

 Banko Carl 27. oktober – gav et overskud på kr. 43.312,39 !! 
 

 Fælles t-shirts som bruges til arrangementer – Vestjysk Bank har 
givet t-shirts, som blev brugt første gang til Banko Carl.  
 

 Referat fra mødet i Brugsen d. 6 november v/Sjoerd og Nuka. Marie 
deltager næste møde den 26. november 2019.  
 

 Dorthe deltager i julearrangement 24. november, på vegne af 
sogneforening. 
 

Dorthe 
 
 
 
 
 

2i Naturens dag: 
Naturens dag 2019 gav et overskud på knap 4.000kr. 
Sogneforeningen støtter økonomisk op om forbedringer på Røjklithavn, 

Peter 



takket være overskud fra de tidligere år. 

2j Sankt Hans: 
Intet nyt. 

Sjoerd 

2k Grundlovsdag: 
Taler søges stadigvæk.  

Sjoerd 

2l Borgerhenvendelser: 
1. Forskønnelse af indkørsel til Kloster – Intet nyt. 
2. Baggersvej /Surfspot (Sjoerd/Peter) – Intet nyt. 
3. Opslagstavlen v/Brugsen (Marie) – Er taget ned, den bliver genbrugt 

ved Spangen. 
4. NYE? – Ingen nye henvendelser. 

 
 

 

2m Velkomst ambassadør: 
Velkomstfolder bliver opdateret, og nye bliver lavet.  

Peter 

2l   

3. Fuldført   
3a   

4. Faste  
4a Bosætningsarbejdet: 

Der arbejdes med mange ideer. Der bliver sendt ansøgning til at blive 
omdannelseslandsby, udarbejdet af Dorthe og Hans Jørn. 

Nuka 

4b LAG: 
Intet nyt. 

Dorthe 

4c LDR: 
Referat fra årsmødet d. 11.11.19 

Dorthe 

4d Sognebladet: 
Der er en på vej. 

Sjoerd 

   

4f Loppemarked: 
Det kører fint. 

Peter 

4g Kloster Legeplads: 
Arbejdet udsat til næste år, pga vejret. 

Torben 

4h Flagallé:  
Svend Jensen indhenter tilbud og indkøber af nye vimpler. 

Peter 

4i Julebelysning: 
Ny lyskæde indkøbt til juletræ.  
Julebelysningen bliver tændt 24. november 2019. 

Torben 

4j Grønne områder: 
- ”Æ pold”, Johanne Høkers Plads, Sogneparken- Dorthe aftaler 

med 4H at de skal komme ud og se på Sogneparken i 2020.  
- SPANGEN, Ragna Tangs Plads 
-  

Torben 

4k Søge midler: 
https://www.tvmidtvest.dk/ff - en opfordring fra en Holmboer om at vi 
skal søge dette i 2020. 

Alle 

4l HIMS og infoskærme: 
Det kører.  

Dorthe 

4m Hjemmesiden – aktuelt 
Opgavefordeling opdateres. 

Dorthe 

5. Evt.  :   Forslag til årets Holmboer 2020?  

https://www.tvmidtvest.dk/ff


6. Næste møde:  tirsdag d. 14. januar 2020  
 

 
 
_____________________________  _________________________________ 
Formand:   Dorthe Krogsgaard  Næstformand:   Sjoerd Both 
_____________________________  _________________________________ 
Sekretær:   Nuka Chemnitz   Kasserer:   Søren Plauborg Pedersen  
_____________________________  _________________________________ 
Medlem:   Peter Hell-Petersen  Medlem:   Torben Pedersen 
_____________________________ 
Medlem:    Marie Busch Nielsen 


